

RESOLUTION ADOPTED ON THE REPORT OF THE GENERAL COMMITTEE
RÉSOLUTION ADOPTÉE SUR LE RAPPORT DU BUREAU DE L'ASSEMBLÉE

263 (III). Convocation of a second part of the third session of the General Assembly

The General Assembly

Decides that the present session in Paris adjourn on 11-12 December 1948, and that a second part of the session be held at the headquarters of the United Nations in New York to complete consideration of the items on the agenda, the resumption in New York to take place on 1 April 1949.

*Hundred and seventy-second plenary meeting,
6 December 1948.*

*
* *

At the 187th meeting of the General Assembly, held on 12 December 1948, it was stated that, for administrative reasons, the opening date of the second part of the third session would be 5 April instead of 1 April 1949.

263 (III). Convocation d'une deuxième partie de la troisième session de l'Assemblée générale

L'Assemblée générale

Décide que la session en cours à Paris s'ajournera le 11-12 décembre 1948 et qu'une seconde partie de la session se tiendra au siège de l'Organisation des Nations Unies à New-York pour terminer l'examen des points de l'ordre du jour, la session devant reprendre ses travaux à New-York le 1^{er} avril 1949.

*Cent-soixante-douzième séance plénière,
le 6 décembre 1948.*

*
* *

Au cours de la 187^e séance de l'Assemblée générale, tenue le 12 décembre 1948, il a été indiqué que pour des raisons d'ordre administratif, la seconde partie de la troisième session s'ouvrirait le 5 avril 1949, au lieu du 1^{er} avril.